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اصفهان

گروه اصفهان: رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی 
و بافت تاریخی شورای اسامی شهر اصفهان با اشاره به بررسی 
قراردادهای مشــارکتی شــهرداری و پروژه های عمرانی این 
کان شهر گفت: در انجام این پروژه ها شاهد صرفه جویی حدود 
۸۰ میلیاردتومانی در اجرای پیاده روها در ســال گذشته بودیم. 
رســول میرباقری با مروری بر فعالیت های کمیسیون عمران، 
معماری، شهرســازی و بافت تاریخی شــورای اسامی شهر 
اصفهان اظهار کرد: از زمان آغاز به کار این کمیسیون در دوره 
ششم شورای اسامی شــهر، کارگروه های متعددی باتوجه به 
وظایف کمیسیون تشکیل شده است. او افزود: این کارگروه ها 
شــامل کارگروه شهرســازی، کارگروه بافت تاریخی، کارگروه 
پروژه هــای عمرانی و کارگــروه بازآفرینی بــوده و به صورت 
منظم و پیوســته تشکیل جلســه داده است. رئیس کمیسیون 
عمران، معماری، شهرســازی و بافت تاریخی شورای اسامی 
شــهر اصفهان تاکید کرد: بسیاری از این کارگروه ها به صورت 
هفتگی یــا دو هفته یک بار برگزار شــده و تمرکز بر پیگیری 
مستمر پروژه های خاص شهر بوده است. میرباقری گفت: پس 
از تشکیل کارگروه ها، توجه ویژه ای به پروژه های شاخص شهر 
شده است که از جمله این پروژه ها می توان به پروژه میدان امام 
علــی )ع(، پروژه مرکز همایش هــا و پروژه مهم رینگ چهارم 
اشــاره کرد. او ادامــه داد: این پروژه ها بــا بازدیدهای مکرر و 
جلسات منظم در شورای اســامی شهر و با حضور مسئولان 
مربوطه پیگیری شــده است و از آن ها درخواست شد برای رفع 
مشکات مردم و پیشــبرد این پروژه ها تاش بیشتری انجام 
دهند. رئیس کمیســیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسامی شــهر اصفهان با اشاره به مشکات 
مربوط به بافت تاریخی این کان شهر خاطرنشان کرد: متولی 

بافت تاریخی وظایفی دارد که نیازمند هزینه زیادی نیست، بلکه 
با تقویت مشــارکت مردم، جذب سرمایه گذار و رفع مشکات 
شهرسازی و عمرانی می توان گام های مؤثری برداشت؛ در این 
راستا اقدامات خوبی انجام شده است و شاهد پیشرفت هایی در 
بافت تاریخی هســتیم. میرباقری با اشاره به جلسات متمرکز 
این کمیسیون که با نظام مهندسی و در زمینه صدور پروانه ها و 
مشکات مردم برگزار شده است، گفت: این جلسات به منظور 
بهبود خدمات رســانی نظام مهندسی و ایجاد شرایط بهتر برای 
خدمات مهندســان طراح، ناظر و مجری برگزار شده است. او 
افزود: از دیگر اقدامات مهم این کمیسیون می توان به تشکیل 
کارگروه نظارت بر پروژه های عمرانی اشــاره کرد که به صورت 
هفتگی اعضای شورای اسامی شهر از پروژه ها بازدید و کیفیت 
آن ها را نظارت می کردند. رئیس کمیســیون عمران، معماری، 
شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسامی شهر اصفهان تاکید 
کرد: بررســی قراردادهای مشارکتی شــهرداری و پروژه های 
عمرانی نیز از جمله موضوعات مطرح در جلســات بوده است؛ 
عــاوه بر این بــه بازدید و ترمیم پیاده روها و آســفالت ها نیز 
پرداخته شــده که نتیجه این اقدامــات صرفه جویی حدود ۸۰ 
میلیاردتومانی در اجرای پیاده روها در ســال گذشته بوده است. 
میرباقری با اشــاره به جلسات مســتمر درباره بازآفرینی بافت 
فرسوده و تاریخی شــهر گفت: این جلسات با حضور شهردار 
و شــورای عالی بازآفرینی به صورت منظم برگزار شده است و 
باوجود دفاتر تســهیلگری برای اصاحات در بازآفرینی و دفاتر 
خدمات شهرسازی، تاش شده تا مشکات مردم در این دفاتر 
به طورجدی پیگیری شود. او با اشــاره به بعضی از پروژه های 
مهمی که نیازمند بودجه مناســب است، ادامه داد: پروژه رینگ 
چهارم از پروژه های مهمی بوده که طی سال جاری موردتوجه 

ویژه قرار گرفته و بعضی آزادسازی ها و تأمین منابع مالی لازم 
برای آن انجام شــده است. رئیس کمیسیون عمران، معماری، 
شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسامی شهر اصفهان تاکید 
کرد: با پیگیری های کمیسیون شهرسازی، مشکات آزادسازی 
این پروژه به طور کامل برطرف شده و سازمان عمران با جدیت 
مشــغول اجرای آن اســت. میرباقری با اشاره به پیگیری های 
کمیســیون برای راه اندازی فاز نخست خط دوم قطار شهری 
گفت: جلســاتی برای پیشــبرد این پروژه برگزار شده است و 
عاوه بر این، پروژه های شاخص دیگری همچون میدان امام 

علی )ع( و ســالن مرکز همایش ها از دیگر پروژه هایی بوده که 
پیگیری های بســیاری برای آن ها انجام شده است، همچنین 
تاش شــده اســت تا ســالن های جانبی مرکز همایش ها تا 
پایان ســال به چرخه خدمت وارد شود. او اضافه کرد: در کنار 
پروژه هــای کان، توجه ویژه ای به پروژه های خرد در محات 
کم برخوردار شــهر نیز شده اســت و بودجه های مناسبی برای 
مناطــق کم برخوردار در نظر گرفته و در هر محله حداقل دو تا 
سه پروژه تعریف شده است تا تمرکز این دوره شورای اسامی 

شهر بیشتر بر رفع نیازهای این محات باشد.

 شهر  استان 

تدوين برنامه استراتژيک سازمان حمل ونقل بار اصفهان
ســازمان مدیریــت حمل ونقل بــار شــهرداری اصفهان 
یک ســازمان شــرکت محور با ۲۴ شــرکت فعال است که 
به تازگی پنج پروژه در حوزه هوشمندســازی اجرا کرده است؛ 
مدیرعامل ســازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان 
در گفت وگوی تفصیلی به تشــریح اقدامات و فعالیت های این 

سازمان طی سه سال اخیر پرداخته است.
به گزارش ایمنا، مهم ترین هدف سازمان مدیریت حمل ونقل 
بار و کالای درون شهری ساماندهی و بهبود وضعیت حمل ونقل 
کالا و بــار در شــهر اصفهان از طریق مطالعــه، برنامه ریزی، 
آموزش، نظارت، هماهنگی و مدیریت در امر حمل ونقل کالا و 
بار برای جابه جایی ایمن، مناسب و سریع کالا و بار طبق تعاریف 
قانونی و اقدامات ضروری در راســتای کاهش تقاضای سفر با 
اســتفاده از توانمندی دولت الکترونیک و سامانه های هوشمند 
حمل ونقل است. چشــم انداز این سازمان برای تحقق موضوع 
جابه جایی ایمن، مناسب و ســریع بار و کالا در شهر اصفهان 
با به کارگیری ســامانه های هوشــمند و رعایت استانداردهای 
زیســت محیطی است که در این راســتا طی سه سال گذشته 
اقدامات زیادی به ویژه در حوزه هوشمندسازی انجام شده است. 
آنچه در ادامه می خوانید حاصل گفت وگو با سیدعلی عبدالهی، 
مدیرعامل ســازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان 
به منظور بررسی وضعیت حمل ونقل بار و کالای درون شهری 
اصفهان و اقدامات انجام شده به ویژه در حوزه هوشمندسازی در 

این سازمان طی سه سال گذشته است.
Á  برای ســاماندهی فعــالان حمل ونقل بار

درون شهری چه اقداماتی انجام شده است؟
اهداف سازمان مدیریت حمل بار از تأسیس این شرکت ها 
چابــک کردن این ســازمان بوده اســت، بدیــن صورت که 
برون سپاری انجام گیرد و در ســازمان انباشت نیروی انسانی 
وجود نداشته باشد؛ در واقع از سیاست های اصلی سازمان های 
دولتی یا نیمه دولتی آن است تا به طور مستقیم با نیروی انسانی 
طرف نباشــند و بتوانند بیشتر در حوزه نظارتی فعالیت کنند. در 
حوزه معاینه فنی، هشــت مرکز معاینه فنی خودروی ســبک 
ازجمله مرکز معاینه فنی همدانیان، تاکسیرانی، شفق، راهور و 
ارغوانیه را در سطح شهر داریم، همچنین یک مرکز معاینه فنی 
خودروهای سنگین در بلوار تاکسیرانی داریم که در سطح کشور 
نخســتین مرکز معاینه فنی خودروهای سنگین درون شهری 
اســت که در سال ۹۸ توسط شــهرداری اصفهان افتتاح شد و 

فعالیت خود را آغاز کرد. 
نکته حائز اهمیت در این ســازمان داشتن معاینه فنی است 
و تمام خودروهای ناوگان بار درون شــهری ملزم به داشتن این 
مهم هســتند، چراکه الزام و پیش زمینه دریافت پروانه فعالیت 
اشــتغال رانندگان این ناوگان، نخســت دریافت برگه معاینه 
فنی خودروی آن ها اســت. در بحث نظارت به ویژه معاینه فنی 
خودروهای ســنگین نهایت دقت وجــود دارد، زیرا در صورت 
وجود نقص فنی در خودروهای ســنگین اگر حادثه ای رخ دهد، 
خســارت های جانی و مالی جبران ناپذیری را به همراه خواهد 
داشت که به دلیل همین حساسیت ها در بحث کنترل و نظارت، 
مرکز معاینه فنی شــهرداری اصفهان ســال گذشته موفق به 

کسب مقام نخست در استان شد.
برای موتورسیکلت ها نیز در این حوزه سه مرکز معاینه فنی 
داریم که ســال گذشته افتتاح شــد و فعالیت خود را آغاز کرد؛ 
این مراکز معاینه فنی موتورســیکلت نیز در سطح استان برای 
نخستین بار اتفاق افتاده اســت و درواقع سرانه مالکیت خودرو 
در کان شهرها بسیار زیاد اســت، بنابراین اگر می خواهیم در 
حوزه های زیست محیطی موفق عمل کنیم، باید در حوزه معاینه 
فنی خودروها عملکرد ویژه ای داشته باشیم و زیرساخت های آن 

را فراهم و آماده کنیم. 
در این راستا شهرداری اصفهان به خوبی عمل کرده است، 
همچنین طی دو سال گذشته با افتتاح مرکز معاینه فنی انجمن 
حمایت از زندانیان و معاینه فنی موتورسیکلت در همین مرکز 
و افتتاح یک مرکز معاینه فنی در منطقه ۱۲ اصفهان به عنوان 
مرکز معاینه فنی حافظ قطعات، دو مرکز معاینه فنی به ظرفیت 
شهر اصفهان اضافه کرده ایم و هم اکنون در حال مذاکره برای 
ایجاد یک مرکز معاینه فنی دیگر در ســمت غرب و در منطقه 

۱۱ این کان شهر هستیم که تجهیزات آن خریداری شده است 
و در همین دوره مدیریت شهری راه اندازی خواهد شد. در حوزه 
اجرایی می توان به ایجاد باراندازهای حاشیه معابر اشاره کرد که 
در این دوره از مدیریت شــهری انجام شد، بدین صورت که در 
ســطح مناطق پانزده گانه شهرداری اصفهان حدود ۱۰۰ محل 
تخلیه و بارگیری خودروهای باری وجود دارد و در واقع می توان 
گفت برای نقاط پرتراکم باری شــهر همچــون اطراف بازار، 
پیاده روهای چهارباغ و خیابان هایی همچون مســجد سید که 
عمده فروشی در آن انجام می شود، فضاهای اختصاصی پارک 
خودروهای باری در نظر گرفتیم که در هویت بخشــی ناوگان 
باری بسیار مؤثر بوده است. این پروژه در مناطق یک، ۳، ۵، ۶ 
و ۸ شــهرداری انجام شده و تاکنون ۸۵ درصد پیشرفت داشته 
است، همچنین دوربین هایی برای نصب در این نقاط خریداری 
شده اســت تا در آینده بتوان به صورت آناین نیز بر این نقاط 

نظارت داشته باشیم. 
Á  به تازگی مرکز مانیتورینگ پایش تصویری

مراکز معاینه فنی راه اندازی شــده است، این 
مرکز چه قابلیت هایی دارد؟

یکــی از بهتریــن اتفاقاتی کــه در دوره ششــم مدیریت 
شهری اصفهان در این حوزه رقم خورد، افتتاح نخستین مرکز 
مانیتورینگ پایش تصویری مراکز معاینه فنی کشور با اعتباری 
بالغ بــر ۶۰ میلیارد ریال بود که با افتتــاح این مرکز موفق به 
بالابردن سطح نظارت و کاهش مراجعات نیروی انسانی شدیم. 
در مرکز مانیتورینگ پایش تصویری مراکز معاینه فنی کشــور 
نقاطی که تمرکز خودروهای باری وجود دارد نیز رصد می شود 
و بدین ترتیب اعمال جریمه ها عاوه بر اینکه در ســطح شهر 
توسط بازرسان انجام می شود، در این مرکز و از طریق سامانه ها 
و توسط پلیس راهوری که در مرکز مستقر شده است در مورد 

متخلفان اعمال قانون خواهد شد.
Á  در حال حاضر با اقدامات انجام شده در این

ســازمان، وضعیت حمل ونقل بار درون شهری 
اصفهان را چگونه ارزیابی می کنید؟

در واقــع پیش از آنکه ســازمان مدیریت حمل ونقل بار در 
کشــور مصوبه تأســیس دریافت کند، اتحادیه هایی در سطح 
شــهر همچون اتحادیه کامیون داران، خاک برها، حمل نخاله 
و حمــل بتن فعالیت داشــتند؛ در حال حاضــر بعضی از این 
اتحادیه ها از ســازمان حمل بار پروانه تأسیس شرکت دریافت 
کردند و با حمایت ســازمان به فعالیت خود ادامه می دهند. این 
اتحادیه ها همگرایی خوبی با ســازمان مدیریت حمل ونقل بار 
شهرداری داشته اند و می توان گفت برای کان شهری همچون 
اصفهان این همگرایی و نبود دوگانگی در یک موضوع بســیار 

حائز اهمیت و موفقیت آمیز بوده اســت، به طوری که در حوزه 
حمل ونقــل بار درون شــهری اصفهان موفق بــه ایجاد یک 

مدیریت واحد شده ایم.
هم اکنون نیز این ســازمان به عنوان متولــی اصلی حوزه 
حمل ونقل بار در حوزه ســاماندهی و مدیریت به خوبی فعالیت 
خود را انجام می دهد، اما در حال حاضر بالابودن ســن ناوگان 
بار از معضات اصلی در این حوزه اســت که به دلیل تحریم ها 
و کمبود تولید داخلی مجبور هســتیم از خودروهایی که دارای 
عمر بیش از ۴۰ سال بوده، استفاده کنیم، بنابراین این حوزه در 
حال حاضر بیش ازپیش نیازمند انجام مدیریت درست و دقیق و 
اعمال قانون است. شهرهای کوچک اطراف اصفهان که برای 
خود شهرداری مجزا دارند، به دلیل اینکه در این حوزه به صورت 
تخصصی ورود نکرده و مدیریت مســافر و بار به طور ترکیبی 
انجام می شــود، مشــکاتی را ایجاد می کند که البته با اجرای 
طــرح محدوده زمانی و مکانی، این موضوع نیز به صورت ویژه 
پوشش داده می شود تا هیچ خودرویی نتواند بدون داشتن برگه 

معاینه فنی وارد شهر اصفهان شود.
Á  اجرای لایحه عوارض اضافه تناژ چه میزان

زیرساخت های شهری  به  کاهش خسارات  در 
مؤثر بوده است؟

خودروهــای باری باید با یک وزن اســتاندارد به حمل بار 
بپردازند، اما در بعضی از رســته های جابه جاییِ بار شاهد اضافه 
تناژ بار هستیم، این در حالی است که اضافه تناژِ به توان چهار 
به آســفالت ضربه می زند، ســطح آن را تخریب می کند و در 
نهایت موجب فرونشست، آسیب رسانی به تأسیسات شهری و 
پل های بتنی می شــود. یکی از دغدغه های ما در حوزه کنترل، 
توقف این خودروها اســت که در ادامــه اضافه بار آن ها جریمه 
و خــودرو به پارکینگ منتقل می شــود، همچنیــن برای این 
رانندگان کاس های آموزشــی دراین خصوص برگزار می شود، 
چراکه هدف ســازمان از این اقدامات جریمه کردن نیست و در 
واقع مبلغی که متخلفان بر اساس قانون بابت جریمه پرداخت 
می کنند، نسبت به خســارتی که به زیرساخت های شهری یا 
محیط زیســت وارد می شــود، قابل قیاس نیســت، اما تاش 
می کنیم با متوقف کردن این خودروها، اعمال قانون و برگزاری 
کاس های آموزشی برای آن ها به فرهنگ سازی در این حوزه 

بپردازیم.
Á  در حــوزه هوشمندســازی حمل ونقل بار

و کالای درون شــهری اصفهــان تاکنون چه 
اقداماتی انجام شده است؟

در این حوزه پنج پروژه از جمله ایجاد باراندازهای حاشــیه 
معابر و اجرای طرح محدوده زمانی و مکانی ناوگان بار را تعریف 

کردیم که هر پنج پروژه تاکنون به خوبی پیش رفته است. بعضی 
از این پروژه ها به نتیجه رســیده است و بعضی دیگر هم اکنون 
در مراحــل نهایی قــرار دارد، همچنین تجمیع ســامانه های 
حمل بــار و »باریار 7۲۴« به معنی )هفــت روز هفته به طور 
بیست وچهارساعته( که به عنوان اساس و زیربنای فعالیت های 

سازمان در حوزه هوشمندسازی بسیار ضروری بود، انجام شد.
Á  در حــال حاضر این ســازمان در اصفهان

نسبت به سایر کلان شهرهای کشور در زمینه 
هوشمندسازی چه جایگاهی دارد؟

ســازمان های حمل ونقل بار تمام کان شــهرها در حوزه 
هوشمندســازی اقدامات خوبــی انجام داده اند، امــا اقداماتی 
که اصفهــان در این زمینه همچــون خودروهای ثبت تخلف 
اختصاصی، اجــرای طرح محدوده زمانــی و مکانی با ماژول 
تشــخیص خودروهــای باری، کنتــرل باراندازهای حاشــیه 
معابــر با دوربین و افتتاح اختصاصــی مرکز مانیتورینگ انجام 
داده اســت، برای نخستین بار در کشــور بوده است، از این رو 
سازمان حمل ونقل بار شهرداری اصفهان توسط مدیر سازمان 
شــهرداری ها و دهیاری های کشور به عنوان سازمان نمونه بار 

کشوری در سال ۱۴۰۲ معرفی شد.
Á  چشــم انداز سازمان در راســتای کاهش

آلودگی هوا چیست؟
چشم انداز ســازمان الگوی ملی مدیریت هوشمند شهری 
است و در نظر داریم این کان شهر را به جایگاه واقعی خود در 
این حوزه برســانیم، اما به هر حال به دلیل سن بالای ناوگان 
بار مشکاتی وجود دارد. در تاش هستیم تا تردد تعداد ناوگان 
بار در مرکز شــهر با صدور مجوز تردد انجام شــود، همچنین 
تدوین برنامه استراتژیک سازمان از اقدامات دیگری بود که در 
راستای اهداف کان شهر با یک چشم انداز پنج ساله انجام شد، 
به این صورت که این سازمان به عنوان الگوی کشوری مطرح 
شــود. این برنامه بر اساس چهارچوب های شهرداری اصفهان 
و در قالب فعالیت هایی که ســازمان انجام می دهد، پیش رفت، 
تدوین شــد و به تصویب شــورای عالی سازمان رسید؛ در این 
راســتا در اردیبهشت و اوایل خرداد سال جاری ما میزبان تمام 
مدیران عامل کان شهرهای کشور در اصفهان بودیم و آن ها از 

پروژه های سازمان بازدید کردند.
Á  اشــاره ای به بودجه و اعتبارات ســازمان

تاکنون  باشید؛  داشته  بار  مدیریت حمل ونقل 
چند درصد بودجه محقق شده است؟

بودجه و اعتبارات سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری 
اصفهان در ســال ۱۴۰۳ به نسبت ســال گذشته ۱۰۰ درصد 

افزایش داشته و تاکنون ۶۰ درصد از آن محقق شده است.

 شهردار کاشان 
انتخاب شد

شورای اسامی شهر کاشان ابوالفضل ساروقیان را به عنوان 
شهردار و سکان دار جدید مدیریت شهری کاشان انتخاب 

کرد.
ایرنا  با  گفت وگو  در  کاشان  شهر  اسامی  شورای  رئیس 
گفت: در نشست فوق العاده، اعضای شورای اسامی شهر 
کاشان، با ۹ رای، ابوالفضل ساروقیان را به عنوان شهردار 
این شهر برگزیدند. علیرضا مفرح اظهار کرد: شهردار جدید 
عمران  ارشد  کارشناس  تحصیلی  مدرک  دارای  کاشان 
دارد.  مدیریت شهری  زمینه  در  بسیاری  تجربیات  و  بوده 
رئیس شورای اسامی شهر کاشان بیان کرد: گزینه های 
بسیاری برای سکان داری شهرداری کاشان معرفی شدند؛ 
با  و  آمد  شورا  صحن  به  گزینه  یک  تنها  نهایت  در  اما 
شد.  انتخاب  شهر  این  شهردار  به عنوان  اعضا  قاطع  رای 
رساندن  اتمام  به  انسانی،  نیروی  ساماندهی  افزود:  مفرح 
حقوق  به روزرسانی  و  کاشان  شهر  نیمه تمام  طرح های 
کارکنان از مهم ترین خواسته های اعضای شورای اسامی 
از شهردار جدید است. پیش ازاین »کیومرث  شهر کاشان 
محمدپور« شهردار کاشان بود که ۲۹ مهرماه استعفا کرده 
و در این مدت ابوالفضل زارع به عنوان سرپرست شهرداری 
کاشان فعالیت می کرد. تا صدور حکم شهرداری ابوالفضل 
ابوالفضل زارع همچنان  ساروقیان از سوی وزارت کشور، 
اسامی  شورای  بود.  خواهد  کاشان  شهرداری  سرپرست 

شهر کاشان ۹ عضو اصلی دارد.

سقوط تیرهای برق فشارقوی 
در بلوار نوش آباد

مسئول واحد بهره برداری و اتفاقات برق کاشان گفت: قطع 
برق در ابتدای بلوار شهدای نوش آباد، ناشی از برخورد یک 
دستگاه خودروی سنگین به اصله پایه فشارقوی و خسارت 

به شبکه برق و اموال شهروندان شد.
به  کرد:  اظهار  ایسنا،  با  گفت وگو  در  اصانی  رحمت الله 
با یکی  گفته شاهدان عینی، برخورد یک خودرو سنگین 
از تیرهای فشارقوی برق در ابتدای بلوار شهدای نوش آباد، 
به  تیر دیگر شده و آسیب های جدی  باعث سقوط شش 
او  شد.  وارد  شهروندان  خودروی  دو  و  برق  توزیع  شبکه 
با  دقیقه  به گزارش مردمی، ساعت  ۲۱ و ۳7  بنا  افزود: 
اعام دیسپاچینگ شمال استان اصفهان، نیروهای عملیاتی 
به سرعت در محل حاضر شده و ضمن ایمن کردن محیط 
این  مشترکان  همه  برق  فشارضعیف،  خطوط  مانور  با 
محدوده در کمتر از نیم ساعت وصل شدند. مسئول واحد 
اتفاقات برق کاشان، تصریح کرد: خسارت  بهره برداری و 
وارد شده به شبکه توزیع برق حدود پنج میلیارد ریال برآورد 
می شود و متأسفانه دو خودرو شهروندان نیز به صورت جدی 
تا  پیمانکاری  اکیپ  سه  گفت:  اصانی  است.  آسیب دیده 
ساعت ۴ صبح روز چهارشنبه در حال اجرای شبکه جدید 
در این محدوده بودند، اما خودرو سنگین پس از این حادثه 
از محل گریخت که پیگیری های لازم در این باره ادامه داد.

تخصیص 1۹۰۰ میلیاردی برای 
تکمیل محور بوئین میان دشت 

- الیگودرز
عملیات  تکمیل  برای  گفت:  میان دشت  بوئین  فرماندار 
 - میان دشت  بوئین  محور  کردن  چهارخطه  و  عمرانی 
الیگودرز، یک هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال از ردیف اعتبارات 

ملی تخصیص داده شده است.
رضاعلی معصومی در گفتگو با ایرنا، اظهار کرد: این طرح 
از تیرماه ۱۴۰۱ آغاز شده که در استان اصفهان طول آن 
پیشرفت  درصد   ۸۵ حاضر  حال  در  و  است  کیلومتر   ۱۸
فیزیکی دارد که در صورت نصب تابلوهای عایم ایمنی و 
نیوجرسی تا ۲ ماه آینده آن قسمت طرح که در این استان 
طول  افزود:  او  رفت.  خواهد  ترافیکی  بار  زیر   ، دارد  قرار 
مسیر این طرح در استان لرستان ۱۸ کیلومتر است و در 
صورت تعهد پیمانکار در اجرای طرح در زمان بندی تعیین 
شده، پیش بینی می شود تا شهریور سال ۱۴۰۴، تمام مسیر 
اظهار  میان دشت  بوئین  فرماندار  باشد.  بهره برداری  آماده 
کرد: حوادث رانندگی در این محور سال گذشته ۵۰۰ و در 
سال جاری 7۰۰ درصد رشد داشته است و در هفته گذشته 
با رخ دادن ۲ حادثه رانندگی در همین محور، سه نفر جان 
باختند. او خاطرنشان کرد: علت اصلی حوادث در این مسیر، 
و همچنین  به هم  رفت وبرگشت  بودن ۲ محور  چسبیده 
یک بانده بودن مسیر در نزدیکی روستای ماهورک است که 
بر اساس برآوردهای صورت گرفته در صورت بهره برداری از 
این طرح حوادث رانندگی در این محور تا 7۰ درصد کاهش 

پیدا خواهد کرد.

ترغیب شرکت های گردشگری 
برای فعالیت در ستاد سفر شهر

دهمین نشسـت شـهر اندیشـی بـا عنوان توسـعه 
اصفهـان  گردشـگری شـهرداری  بهبـود خدمـات  و 
در نـوروز برگـزار شـد. جانشـین رئیـس سـتاد اجرایی 
گفـت: شـرکت های  اصفهـان  سـفر شـهر  خدمـات 
گردشـگری در سـطح شـهر وجـود دارنـد کـه بایـد 
آن هـا را بـرای فعالیـت در سـتاد سـفر شـهر ترغیـب 
کنیـم، زیـرا می تواننـد مسـافران را یک روزه بـه نقاط 
ببرنـد و  اسـتان  گردشـگری کمتـر شناخته شـده در 
به طورقطـع موجـب مانـدگاری مسـافر در اصفهـان 
می شـود. مهـدی بقایی اظهـار کرد: بخـش آمار یکی 
از مباحث مهم در سـتاد سـفر شـهر اصفهان است که 
به صـورت یـک پژوهـش در دو سـال گذشـته انجـام 
شـده اسـت و در ایـن راسـتا در ادامـه تجویـزی کـه 
مشـاور پـس از پژوهش انجام داد، سـال جاری سـعی 
کردیـم یک به یـک انجـام دهیـم. او افـزود: در سـتاد 
سـفر شـهر اصفهـان و کمیته هـای مختلـف آن تمام 
دسـتگاه ها همـکاری خوبـی دارند که ایـن هماهنگی 
مـورد قبـول اسـت، اگر چـه در ایـن راسـتا ایرادهایی 
نیـز وجـود دارد، امـا می تـوان قدم هـای بزرگ تری را 
برداشـت. جانشـین رئیس سـتاد اجرایی خدمات سـفر 
شـهر اصفهان با اشـاره به اهمیت و توجـه به تبلیغات 
در سـایر شـهر آن هـم قبـل از سـفر و بهره منـدی از 
بخـش خصوصـی ادامه داد: شـرکت های گردشـگری 
بنـد »الـف« و »ب« در سـطح شـهر وجـود دارند که 
باید آن ها را برای فعالیت در سـتاد سـفر شـهر ترغیب 
کنیـم، زیـرا می تواننـد مسـافران را یک روزه بـه نقاط 
گردشـگری کمتـر شـناخته شـده در اسـتان ببرنـد و 
به طورقطـع موجـب مانـدگاری مسـافر در اصفهـان 
می شـود. بقایـی ادامه داد: شـورای سیاسـت گذاری در 
سـتاد سـفر فعالیـت می کنـد کـه دیدگاه هـای مطرح 
شـده در نشسـت امـروز، در آن جلسـه مطـرح خواهد 

. شد
Á  راهبرد ایجــاد ارتباط بخش خصوصی با

ستاد سفر شهر اصفهان 
نایب رئیس شـورای اسـامی شـهر اصفهان گفت: 
بایـد بـه دنبال راهبردی باشـیم تـا بدانیم کـه چگونه 
می توانیـم فعالیـت بخـش خصوصـی و ارتبـاط آن  را 
با سـتاد خدمات سـفر شـهر اصفهان برقـرار کنیم؛ در 
ایـن راسـتا پیشـنهاد می کنـم چنـد جلسـه اتـاق فکر 
سـتاد بـه این موضـوع اختصاص داده شـود. سـیدامیر 
سـامع اظهار کرد: سـتاد سـفر شـهر اصفهـان یکی از 
نمونه هـای موفـق همـکاری، هماهنگـی و هم افزایی 
بخـش  پـای  کجـا  هـر  اینکـه  بیـان  بـا  او  اسـت. 
خصوصـی وسـط بیایـد و فعالیـت کنـد، به طورقطـع 
موفـق بوده ایـم، افـزود: در ایـن بخـش یعنـی سـتاد 
خدمـات سـفر شـهر اصفهـان نیـز ایـن مهـم صـدق 
می کنـد. نایب رئیس شـورای اسـامی شـهر اصفهان 
بـا بیـان اینکـه مدیریـت شـهری و تمـام دسـتگاه ها 
بـا اینکـه مأموریـت متفاوتـی دارنـد، امـا بـه اضطرار 
در نـوروز، تابسـتان و دیگـر تعطیـات سـال در ایـن 
سـتاد وارد فعالیـت می شـوند، ادامـه داد: مهم تریـن 
راهبـردی کـه آن را قبـول داریـم، ایـن اسـت کـه 
بسترسـازی کنیـم تـا بخـش خصوصـی بـه میـدان 
بیایـد. سـامع بـا اشـاره بـه اینکـه مدیریـت شـهر در 
کنـار تمـام مأموریت هـا و فعالیت هایـی کـه دارد، باید 
اجـازه دهـد تـا بخـش خصوصـی فعـال شـود، گفت: 
نیازهـای مسـافران و گردشـگران بایـد در قالـب یک 
هـرم دیـده و ارائـه شـود. او بـا اشـاره بـه نقـش و 
تأثیرپذیـری اصناف در نـوروز افزود: حضور مسـافران 
در شـهر موجـب رونـق کسـب وکار اصناف می شـود. 
نایب رئیس شـورای اسـامی شـهر اصفهان بـا تاکید 
بـر اینکه در سـال های اخیر همـکاری و هماهنگی در 
سـتاد خدمات سـفر شـهر اصفهان بیشـتر شـده است 
کـه جـای تشـکر از دسـتگاه های فعـال دارد، تصریح 
کـرد: بایـد بـه دنبـال راهبـردی باشـیم تـا بدانیم که 
چگونـه می توانیـم فعالیـت بخش خصوصـی و ارتباط 
آن را بـا سـتاد خدمـات سـفر شـهر اصفهـان برقـرار 
کنیـم؛ در ایـن راسـتا پیشـنهاد می کنـم چنـد جلسـه 
اتـاق فکر سـتاد به این موضـوع اختصاص داده شـود 
و بـا فعـالان بخـش خصوصـی در حوزه گردشـگری 
و تفریحـی و کسـب وکارهایی کـه می تواننـد خدمـت 
داد:  ادامـه  سـامع  شـود.  گفت وگـو  دهنـد،  ارائـه 
اپلیکیشـن »اصفهـان مـن« سـکوی مناسـبی بـرای 
هماهنگـی و هم افزایـی اسـت کـه می طلبـد بخشـی 
از آن را بـه بخـش خصوصـی اختصـاص دهیـم تـا 
خودشـان اطاعـات را بارگـذاری یـا کم وزیـاد کننـد؛ 
»اصفهـان مـن« بایـد آن قـدر کار کنـد تا مشـکات 
آن احصـا و رفـع شـود، همچنیـن تعـداد کاربـران آن 
کـه در حـال حاضـر 7۰ هزار نفـر اسـت، افزایش پیدا 
کنـد. او بـا تاکیـد بـر اینکـه سـتاد خدمـات سـفر نیاز 
بـه انعطـاف دارد، گفت: نشسـت شهراندیشـی را باید 
آغـازی بـر همـکاری، هماهنگـی، هم افزایـی و نقـد 
منصفانه دانسـت. نایب رئیس شـورای اسـامی شـهر 
اصفهـان بـا اشـاره به گایـه نماینـده اورژانـس ۱۱۵ 
مبنـی بـر اینکـه نیروهـای اورژانـس در باغ فـدک در 
کانکـس مسـتقر هسـتند و ایـن موضوع موجب شـده 
اسـت تعـداد نیروهـا هـر سـال کمتـر شـود، گفـت: 
پیشـنهاد می کنـم محـل مناسـب در باغ فـدک برای 
اسـتقرار نیروهـای اورژانـس ۱۱۵ اختصـاص پیدا کند 
و در اختیـار آن هـا قـرار داده شـود. سـامع یادآور شـد: 
در نـوروز عـاوه بـر ارائـه خدمـات بـه مسـافران و 
گردشـگران باید به مردم شـهر اصفهان نیـز به عنوان 
ذی نفعـان خدمـات خـوب ارائـه کنیم تـا آن هـا نیز از 
امکانـات اسـتفاده کنند. او خاطرنشـان کـرد: مدیریت 
شـهر می توانـد در فضایـی حرکت کند کـه اقتصاد در 

درجـه دوم ببینـد و اصـل بـر خدمت باشـد. 
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